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PROCES - VERBAL 

Încheiat în şedinfa ordinară a Consiliului Local Sector 2 

din data de 12.01.2022 

Având în vedere prevederile Hotărârea nr.34/06.0 l.2022privind prelungirea stării de 

a lertă pe teritoriul României, în conformitate cu dispoziţiile Hotărârii Consiliului Local 

Sector 2 nr. 105/2020 privind aprobarea Regulamentului de Organizare şi Funcţionare a 

Consiliului. L.Qcal. Sector 2 Bucureşti, ,lucrările şedinţei . . se desfăşoară prin mij loce 

electronice, printr-o platformă on-line de videoconferinţă, începând cu orele 16:00. 

Lucrările şedinţei încep la orele 16 :00 în Sala de Consiliu „I. L. Caragiale" din 

sediul Primăriei Sectorului 2, str. Chiristigiilor nr. 11- 13, Bucureşti. 

La prezidiu au luat loc următoarele persoane: 

Domnul Radu- Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti; 

Doamna Niţă Elena - Secretar General al Sectorului 2 al Municipiului 

Bucureşti, conform Dispozi/iei nr. 24221 02.11.2021 emzsa de către Primarul 

Sectorului 2 privind prelungirea exercitării cu caracter temporar de către doamna Ni/ă 

Elena, Director Executiv al Direc/iei Juridice, Legisla/ie, Contencios-Administrativ, a 
Junc/iei publice de conducere de Secretar General al Sectorului 2 al Municipiului 

Bucureşti. 

- Domnul consilier local Matei Vasile - Silviu - preşedinte de şedinţă . 

În deschiderea lucrărilor şedinţei, doamna Secretar General al Sectorului 2 Elena 

Niţă face prezenţa consilierilor. Din totalul de 27 consilieri locali au fost prezenţi 26 

consilieri locali. Domnul consilier local Şerpescu Cătălin-Constantin este suspendat -

conform adresei nr.182786/17 .11.2021 transmisă de Parchetul de pe lângă Tribunalul 

Bucureşti, înreg. la Cabinet Secretar sub nr.4134/19.11.2021. Convocarea membrilor 

Consiliului Local al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti s- a făcut în scris, conform 

prevederilor art. 134, alin. (1), lit.„a" din O.U.G nr.57/2019 privind Codul administrativ 

cu modificările ş i completările ulterioare, invitaţia la şedinţă precizând data, ora şi 

procedura de desfăşurare on-line a acesteia. Dispoziţia Primarului Sectorului 2 

înregistrată sub nr. 22106.01.2022, precum ş i Dispoziţia de completare a ordinii de zi 

înregistrată sub nr.78/ 11.01.2022 au fost aduse la cunoştinţa publică prin afişare la 
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avizierul Primăriei Sectorului 2 din str. Chiristigiilor nr. 11 - 13/site-ul instituţiei, în 

termenul prevăzut de art. 134 alin. (3) din O.U.G nr.57/2019 privind Codul administrativ . 

ORDINEA DE ZI 

I 
Aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al Sectorului 2 
al Municipiului Bucureşti din data de 16.12.2021. 

Proiect de hotărâre privind acoperirea definitivă din excedentul bugetului local a 
deficitului secţiunii de dezvoltare pe anul 2021 şi stabilirea excedentului bugetului 

2 local al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti pe anul 2021 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

Proiect de hotărâre pentru aprobarea achiziţionării de servicii pentru activităţile 
juridice de consultanţă, de asistenţă şi/sau de reprezentare a Sectorului 2 al 

3 
Municipiului Bucureşti , Primăriei Sectorului 2, Primarului Sectorului 2 şi Consiliului 
Local al Sectorului 2 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

·Proiect de hotărâre privind închcierea·contractului de parteneriat pentru formarea 
profesională a elevilor prin învăţământul dual între operatorul economic Societatea 

4 Altex România SRL. Liceul Tehnologic Nikola Tesla şi Primăria Sectorului 2 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 2 

5 
nr. 260/2021 pentru aprobarea Regulamentului privind administrarea şi exploatarea 
parcărilor de reşedinţă de pe raza Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti. 
Iniţiator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti 

Domnul consilier local Matei Vasile - Silviu preşedinte de şedinţă: Bună ziua 

tuturor, declar deschisă şedinţa Consiliului Local al Sectorului 2 din data de 12.01.2022, 

doamna Secretar General aveţi cuvântul! 

Doamna Elena Niţă, Secretarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : Bună ziua, 

am să procedez la efectuarea prezenţei, prin apelul dumneavoastră nominal. . . Revin, 

domnul Waspusch Gabriel absent. Şedinţa poate continua în condiţii de legalitate, avem 

cvorum! 

Domnul consilier local Matei Vasile - Silviu preşedinte de şedinţă: Supun spre 

aprobare ordinea de zi. 

Domnul consilier local Zaharia Răzvan Cristian: Domnule Preşedinte! Înainte de a 

supune la vot ordinea de zi, voiam să .. . ... întrucât domnul primar are atributul de a pune 

şi retrage de pe ordinea de zi, voiam să fac un apel la dânsul, vizavi de proiectul numărul 

3 de pe ordinea de zi. Vă rugăm frumos, dacă se poate să îl retrageţi, întrucât după cum 
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ştiţi acest proiect face obiectul, mă rog, contractul cu această firmă face obiectul unei 

plângeri penale şi este în curs de cercetare la Direcţia Naţională Anticorupţie şi cred că 

ar fi bine ca până se lămuresc lucrurile să îl retragem şi să îl votăm ulterior. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Vă 

informez cu mare bucurie că a fost dau un NUP în acest dosar, deci nu face obiectul nici 

unui dosar la DNA şi nu este vorba de o anumită firmă, este vorba de externalizarea unor 

servicii juridice, dar dosarul despre care vorbiţi dumneavoastră, făcut de către consilierii 

PSD la adresa aparatului, s-a soluţionat cu NUP. 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Vă informez şi eu tot cu privire la dosar, au 

fost depuse noi probe, deci dosarul va continua. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Am primit de la DNA, notificarea că a fost cu neînceperea urmăririi penale. Asta s-a 

întâmplat la finalul lunii decembrie. 

Domnul consilier local Waspusch Virgiliu-Gabriel: Domnule preşedinte o scurtă 

intervenţie .. „. 

Domnul consilier local Matei Vasile - Silviu preşedinte de şedinţă: Domnule 

Waspusch, bine ati venit. 

Domnul consilier local Waspusch Virgiliu-Gabriel: Am avut mici probleme tehnice, 

asta voiam, dacă s-a făcut cumva prezenţa să mă includeţi şi pe mine. 

Se supune la vot Ordinea de zi a şedinJei ordinare a C.L.S.2 din data de 12.01.2022 

şi aprobată de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -26, NU - O, ABŢ 

- O, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Albu Savel-Adrian, Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, 

Croitoru Angel, Matei Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pelegrini 

Marius- Ovidiu, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis

Claudiu, Anghel Florin, Constantin Mihai, Dincă Adrian , Enache Nicuţa, Georgescu 

Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, 

Popescu Lenuta, , Zaharia Răzvan Cristian, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -
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Se supune la vot completarea Ordinii de zi a şedin/ei ordinare a C.L.S.2 din data de 

12.01.2022 şi aprobată de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -26, 

N U - O, ABŢ- O, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Albu Savel- Adrian, Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, 

Croitoru Angel, Matei Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pelegrini 

Marius- Ovidiu, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis

Claudiu, Anghel Florin, Constantin Mihai, Dincă Adrian , Enache Nicuţa, Georgescu 

Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, 

Popescu Lenuta, , Zaharia Răzvan Cristian, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: 

NU VOTEAZĂ: -

Este prezentat punctul nr.J Procesul - verbal al şedin/ei ordinare a Consiliului 

Local al Secto;··ului 2 al Municipiului Bucureşti din data de 16.12.2021; 

Se supune la vot punctul nr.J, Procesul - verbal al şedinfei ordinare a Consiliului 

Local al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti din data de 16.12.2021 şi aprobat de 

către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -26, NU - O, ABŢ - O, NU 

VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Albu Savel- Adrian, Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, 

Croitoru Angel, Matei Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pelegrini 

Marius- Ovidiu, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis

Claudiu, Anghel Florin, Constantin Mihai, Dincă Adrian , Enache Nicuţa, Georgescu 

Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, 

Popescu Lenuta, , Zaharia Răzvan Cristian, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Domnul consilier local Matei Vasile - Silviu preşedinte de şedinţă: Aşa cum v-am 

obişnuit o să iau avizele de la comisiile de specialitate pentru toate cele 5 puncte de pe 

ordinea de zi de astăzi. Buget este favorabil, TransparenţĂ favorabil la toate, Comisia 

juridică? 
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Domnul consilier local Săftoiu Elwis-Claudiu : Favorabilă la toate, la punctul 3, este 

abţinere din partea reprezentanţilor PSD şi al domnului Albu. 

Domnul consilier Albu Savel-Adrian: Eu nu m-am abţinut! 

Domnul consilier local Zaharia Răzvan Cristian: De când domnul Săftoiu Claudiu 

anunţă susţinerea PSD-ului pentru proiecte! 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Pe bune, nici o dată nu aţi anunţat! 

Domnul consilier local Săftoiu Elwis-Claudiu: Era vorba despre Comisia Juridică, 

îmi cer scuze dacă am încălcat vre-o procedură! 

Domnul consilier Albu Savel-Adrian: Staţi puţin că eu nu am dat aviz negativ şi nici 

abţinere la nici un punct, trebuie să vă mai uitaţi puţin pe grupul de WhatsApp. 

Domnul consilier local Săftoiu Elwis-Claudiu: Da mă uit acum. 

Domnul consilier local Matei Vasile - Silviu preşedinte de şedinţă: Domnule Săftoiu 

până la urmă avizele sunt favorabile sau nu? 

Domnul consilier local Săftoiu Elwis-Claudiu: Da, sunt favorabile! 

Domnul consilier local Matei Vasile - Silviu preşedinte de şedinţă: De la Buget vă 

rog? · 

Doamna consilier local Badea Anda Simona: Am spus deja, toate avizele sunt 

favorabile. 

Domnul consilier local Matei Vasile - Silviu preşedinte de şedinţă: La Învăţământ 

punctul 4, doar acela a intrat şi aviz favorabil de la Patrimoniu, iar de la Protecţie Socială, 

tot aviz favorabil. Putem trece la punctul 2 de pe ordinea de zi. 

Este prezentat punctul nr.2, proiectul de hotărâre privind acoperirea 

definitivă din excedentul bugetului local a deficitului secţiunii de dezvoltare pe anul 

2021 şi stabilirea excedentului bugetului local al Sectorului 2 al Municipiului 

Bucureşti pe anul 2021; 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Aş vrea să urez şi eu 

tuturor colegilor din primărie şi nu numai, tuturor cetăţenilor din sectorul 2, un 

sincer La mulţi ani şi Doamne ajută ! să fie mult mai bine. Acum să trecem la 

punctul numărul 2. Domnule Primar, în anul de graţie 2021, aţi cerut bani la ultima 

rectificare de buget de la Guvernul României, este adevărat?.... Cum nu, păi am 

văzut că aţi fost acolo la Guvern să cereţi bani. Şi aţi acuzat prin presa 

dumneavoastră de casă, la G4 Media şi alte„ publicaţii de casă" ale USR, că 

Guvernul PNL-PSD, nu vă dă bani la primarii USR, nici asta nu este adevărat? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului 

Bucureşti: Nu eu. 
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Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinel: Eu vorbesc de primarii de la 

USR, şi dumneavoastră sunteţi tot acolo. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : Eu 

nu am făcut lucrurile despre care spuneţi dumneavoastră. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Eu vă spun ce am citit şi ce am 

văzut şi vă întreb: cât de ipocrit să fii când dumneavoastră aveţi un excedent bugetar de 

77 de milioane, e adevărat acest excedent? Vă întreb, dacă da sau nu* 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Aştept să terminaţi intervenţia şi după aceea răspund! 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinel: Deci dumneavoastră aveţi un 

excedent bugetar de 77 de milioane de lei, asta dovedeşte cât de prost administrator poţi 

să fii, să nu cheltuieşti această sumă de 77 de milioane de lei în folosul cetăţenilor din 

sectorul 2, pentru binele comunităţii, acestui sector, asta ar fi una şi după aceea, vă mai 

pun încă „ .. „ „ ... 

Domnul consilier local Matei Vasile - Silviu preşedinte de şedinţă: O singură 

rugăminte aş avea, nu adresăm jigniri, vă rog frumos! Aţi spus cât de prost să fii„ „ 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristh1el: Nu, am zis cât de prost. „ „ 

Domnul consilier local Matei Vasile- Silviu preşedinte de şedinţă: Administrator să 

fii. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Cât de prost administrator, deci 

nu îl fac pe domnul Primar prost. . . 

Domnul consilier local Matei Vasile - Silviu preşedinte de şedinţă : Vă rog domnule 

primar, dacă doriţi să răspundeţi! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Deci avem, un excedent bugetar, de 77 de milioane de lei este corect! Vă reamintesc de 

asemenea, că în fiecare an, al ultimei administraţii, cea pe care am urmărit-o eu, au 

existat astfel de excedente bugetare. Într-adevăr şi eu mi-aşi fi dorit să nu existe, dar vă 

reamintesc mai multe lucruri care au contribuit la acest excedent. Unul din lucrurile 

discutate a fost extragerea pe care a trebuit să o facem de la Banca Europeană de 

Investiţii şi pentru care am fost nevoiţi să suplimentăm fondurile alocate reabilitării 

blocurilor în ultimul moment. Tocmai ca să putem face tragerea, că era destul de evident 

că nu mai avem cum să cheltuim banii. Am alocat acei bani tocmai pentru a putea face 

tragerea de I 00 de milioane de lei de la Banca Europeană de Investiţii, ăsta a fost un 

lucru pentru sectorul 2 şi ştiam că în acel moment acei bani nu vor putea fi cheltuiţi 

pentru că nu existau angajamente pentru aşa ceva, am decis să facem acest lucru tocmai 

pentru a accesa acel împrumut făcut în mandatul PSD. De ce să nu spunem şi acest lucru, 

el a fost făcut în mandatul PSD şi acum încercăm să folosim aceşti bani pentru că avem 

nevoie de ei să reabilităm blocurile din sectorul 2, deci o parte din acest excedent 
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semnificativ aş putea spune, vă reamintesc că aproximativ 40 milioane de lei provin 

de acolo, o altă parte semnificativă din acest excedent provine/ vine din prudenţă. În 

acest moment urmează valul 5 al pandemiei, este foarte clar, că urmează scumpiri 

foarte mari ale energiei, nu are rost să ne ascundem după cireşi , să zic aşa şi posibil 

să urmeze, o criză economică. Am preferat să ţinem deoparte nişte bani în cazul în 

care vom avea nevoie de bani, anul acesta, deci am preferat să fim prudenţi cu 

cheltuirea banului public în acest moment şi să nu cheltuim de dragul cheltuirii. 

Acestea sunt motivele pentru care avem acest excedent de 77 de milioane. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: A doua întrebare dacă îmi 

permiteţi domnule preşedinte ..... . . 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului 

Bucureşti: Şi mai am ceva, eu nu m-am dus la Guvern să cer bani pentru Sectorul 2, 

nu am făcut acest lucru, am fost în schimb şi am vorbit despre nevoia de a avea bani 

pentru termie, pentru încălzire. Această nevoie este a Bucureştiului, este şi a 

cetăţenilor din sectorul 2, dar atribuţia este a Primăriei Bucureşti şi cu siguranţă este 

nevoie din partea Guvernului de sprijin pentru termie, aşa cum s-a întâmplat şi cu 

altele municipii din România. Dar· această problemă, nu stă în capacitatea primăriei 

decât în mod limitat de a o implementa şi vă reamintesc că la acel proiect de 

susţinere a termiei în Sectorul 2, aţi votat împotrivă. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: În mare parte voiam să vă întreb care 

este situaţia banilor de la BEI? În mare parte aţi răspuns . . . . privind reabilitarea 

blocurilor, din cele, cred că sunt 130 de milioane de lei la reabilitarea de blocuri că am 

văzut că ne se mai mişcă nimic în sectorul 2, am văzut doar un banner undeva pe Şoseaua 

Iancului pus acolo mare cu Primăria Sectorului 2, în rest nimic. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Poate nu 

aţi observat, dar plouă şi pe ploaie nu se reabilitează blocuri. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Dar nu prea a fost şi zăpadă, 

nici ploi, poate la dumneavoastră acolo, undeva unde locuiţi! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Nu 

ştiu poate în cartierul dumneavoastră, nu plouă ... 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: În cartier la mine este soare! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Este posibil, după sufletul omului, posibil, nu contest acest lucru„ . „ nu se lucrează acum, 

dar se va lucra anul acesta pentru reabilitarea blocurilor, vor fi bani alocaţi anul acesta 

inclusiv din tranşele de Banca Europeană de Investiţii. Deci avem parte din bani, care 

sunt prinşi/ sunt traşi anul trecut şi vom putea fi folosiţi de anul acesta pentru reabilitare, 

vom avea extragere şi anul acesta. Deci vom avea trageri în fiecare an, avem dreptul să 

facem o tragere de 100 de milioane de lei, pentru că atât ne permite comisia de avizare a 
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împrumuturilor locale, anul acesta e posibil să avem ceva mai mult, o să vedem, o să 

discutăm acest lucru, dar tranşele sunt de 100 de milioane de lei, maxim. Am făcut 

tragerea anul trecut de 100 de milioane de lei, o să facem o tragere şi anul acesta, aceşti 

bani vor fi folosiţi pentru reabilitarea blocurilor. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Cam în ce perioadă domnule 

primar? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Din perioada ... din martie 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Să sperăm că vor fi folosiţi 

aceşti bani cum trebuie. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Nici nu putem să îi folosim la altceva. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Ştiu , dar cum trebuie, adică să 

fie reabilitate blocurile ca lumea nu cum au mai .... 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

.. . cum au mai fost rehabilitate? 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinel: Nu cum au mai fost reabilitate 

în mandatul dumneavoastră! 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Vreau să îl întreb pe domnul Primar, sau să 

informez totuşi consilierii Consiliului Local că anul acesta bugetul primăriei sectorului 2, 

bugetul care vine de la Guvernul României, în speţă prin domnul ministru al PSD, va fi 

mai mare cu 94 de milioane de lei, respectiv cu 22 de milioane de euro, ceea ce ne-ar 

bucura foarte mult. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Şi 

pe mine m-ar bucura, dar încă nu a ajuns această informaţie oficială. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Guvernul PSD nu taie la primarii USR, 

deci ajută localităţile locale indiferent de care primar este în funcţie. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Doamnă aţi intrat într-o discuţie pe care nu ştiu dacă o stăpâniţi foarte bine. Să ştiţi că 

aceşti bani de care vorbiţi dumneavoastră, 94 milioane de lei provin din taxele şi 

impozitele plătite local de către bucureşteni, ele nu vin de la Guvern vin de la Direcţia de 

Finanţe Publice, care încasează impozitele bucureştenilor şi le redistribuie 

bucureştenilor ... . 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Să ştiţi că şi anul trecut în guvernarea 

dumneavoastră, tot aşa trebuia să fie şi nu v-au alocat bani mai mulţi. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu,Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : 

Pentru că au fost impozite mai mici, anul trecut. 

VIZAT 
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Domnul consilier local Matei Vasile - Silviu preşedinte de şedinţă: Dacă nu mai 

sunt probleme o să supun la vot. .. „ 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu,Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Ba 

da aş putea să mai spun că guvernul PSD, a promis că ne dă 21 de milioane de lei la 

ultima rectificare şi nu i-a transmis, aceea din decembrie, da. Acolo nu ne-a dat acei 

bani. .. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: O fi văzut că avem excedent bugetar şi 

atunci . . . 

Se supune la vot punctul nr. 2, proiectul de hotărâre privind acoperirea definitivă 

din excedentul bugetului local a deficitului secţiunii de dezvoltare pe anul 2021 şi 

stabilirea excedentului bugetului local al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti pe anul 

2021 şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -26, NU - O, 

ABŢ- O, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Albu Savel- Adrian, Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, 

Croitoru Angel, Matei Va::;de- Silviu, Nedelcuţ Radu„Panaiiescu Tudor-Andrei·; Pelegdni 

Marius- Ovidiu, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Dinu Alexandru, Feroi_u Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis

Claudiu, Anghel Florin, Constantin Mihai, Dincă Adrian , Enache Nicuţa, Georgescu 

Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinel, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, 

Popescu Lenuta, , Zaharia Răzvan Cristian, Iordache Isabela Florina .. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Este prezentat punctul nr.3, proiectul de lzott1râre pentru aprobarea achiziţionării 

de servicii pentru activităţile juridice de consultanţă, de asistenţă şi/sau de reprezentare a 

Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti, Primăriei Sectorului 2, Primarului Sectorului 2 şi 

Consiliului Local al Sectorului 2; 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedintă: Domnul primar? 

Dacă doriţi să spuneţi ceva, bineînţeles. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Discutasem cu grupul de consilieri PNL aducerea unui amendament. Nu mi-e foarte clar 

dacă a fost transmis acest amendament la acest proiect, da? 

Domnul consilier local Matei Vasile- Silviu, preşedinte de şedintă: Doamna 

secretar? 

VIZAT 
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Domnul consilier local Săftoiu Elwis-Claudiu: Îl putem transmite acum, după ce 

terminaţi dumneavoastră. Aş vrea să avem o intervenţie în grupul PNL. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Citiţi- l , domnul Claudiu Săftoiu! Citiţi- l 

dumneavoastră ! 

Domnul consilier local Săftoiu Elwis-Claudiu: Bun! Am avut în vedere faptul că 

asistenţa aceasta- consultanţa juridică este foarte importantă pentru Primăria Sectorului 2 

- mai cu seamă în zona salubrizării - noi propunem două amendamente şi anume: în titlul 

hotărârii să se includă la sfârşit sintagma "în litigiile legate de serviciile publice de 

salubrizare înregistrate pe rolul instanfelor judecătoreşti începând cu anul 2022 ", iar al 

doilea amendament: la sfârşitul articolului 1 din proiectul de hotărâre să se mai introducă 

următoarele „ cu excepfia serviciilor de reprezentare juridică prestate în virtutea altor 

contracte de asistenfă juridică aflate în derulare la data intrării în vigoare a prezentei 

hotărâri ". În felul acesta avem o imagine clară cu privire la responsabilitatea Consiliului 

Local pentru achiziţionarea de servicii de consultanţă juridică. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : Mă 

scuzaţi! Ceea ce discutasem era fără modificarea titlului, vă rog să confirmaţi! Apropo de 

modificarea titlului, că titlui rămâne fie aşa cum este acum; fie adăugăm partea din 

articolul 1 care să clarifice, înţeleg că discuţia era pe tehnică legislativă, deci am putea 

adăuga partea aceea ''pentru litigiile generate de serviciul public de salubrizare aflate pe 

rolul instanfelor de judecată" ... (Vă rog, dacă se poate, să mă lăsaţi să termin!) ... 

respectiv ''pentru litigiile care vor fi înregistrate pe rolul instanjelor de judecată în anul 

2022 ". 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Domnule primar, corectaţi-mă ... 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedintă: Vă rog să aveţi 

un pic de răbdare! 

Doamna consilier local Pasciu Paula: Partidul Naţional Liberal? ... au greşit ei? Le 

spuneţi că au greşit amendamentul? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Am început această discuţie spunând că am discutat un amendament împreună cu 

Partidul Naţional Liberal. În acest moment clarific, clarific, ceea ce discutasem! 

Domnul consilier local Săftoiu Elwis-Claudiu: În regulă, am reţinut, domnule 

primar! Putem să rămânem la acest al doilea amendament, fără să modificăm titlul, atâta 

vreme cât delimitarea de care am vorbit, operează. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Mulţumesc! 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Cereţi şi scuze, domnule Săftoiu! Să fie până 

la capăt! 
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Domnul consilier local Matei Vasile- Silviu, preşedinte de şedintă: Vă rog, domnul 

Zaharia! 

Domnul consilier local Zaharia Răzvan Cristian: Amuzant ş i hilar, în acelaş i timp! 

Aţi avut o negociere, faceţi negocieri chiar în timpul şedinţei , nu aveţi timp să vă întâlniţi 

să picaţi pe aceeaşi monedă, în fine! Am fost plăcut surprins să văd că Grupul PNL vine 

cu un amendament, poate chiar constructiv în primă fază. V-a dat mingea puţin printre 

picioare şi s-a speriat, s-a ascuns în spatele porţii , în fine. Domnule primar, voi trata în 

continuare acest subiect, fiind unul foarte sensibil, după cum am spus şi în deschiderea 

acestei şedinţe, şi aş vrea să facem un preambul vizavi de susţinerea sau nesusţinerea 

acestui proiect în forma asta actuală. Vă aduc la cunoştiinţă aşa: raportat la prevederile 

articolului 1 din OUG 26/2012 privind unele măsuri de reducere a cheltuielilor publice, 

pot fi achiziţionate servicii de această natură, (atenţie!) numai cu aprobarea consiliilor 

locale şi în situaţii temeinic justificate - lucru care, aparent, doriţi să-l faceţi astăzi. Doar 

că, încheierea contractului ... 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Nu 

aparent! Vă cer votul! Şi formal 

·Domnul consilier local Zaharia Răzvan ·Cristian: Corect! Întrebarea-care-e-în ·usu·----~· 

paginii: de ce îl cereţi atât de târziu, după un an de ilegalităţi? Dar ajungem şi acolo. 

Încheierea contractului cu firma S.C.P.A Firon Bar-Nir, fără acordul Consiliului Local 

Sector 2, în baza unui act normativ încheiat la nivelul anului 2013, în cazul în care cineva 

m-a pierdut 2013, încalcă prevederile legale în vigoare, respectiv "situaţia temeinic 

justificată" . Deoarece în anul 2013 proiectul de hotărâre a avut ca justificare temeinică, 

raportată de Direcţia Juridică de la aceea vreme, care îşi desfăsura activitatea cu un 

anumit număr de consilieri juridici şi gestiona un anumit număr de dosare pe rolul 

instanţelor de judecată, puncte de vedere, precum şi faptul că în acel an se beneficia de cu 

totul alt buget. Ceea ce vreau să subliniez este că nu aţi putut în 2021, când aţi semnat 

acest contract, astăzi dorind prelungirea lui sub o formă sau alta - ştiu ce urmează să 

spuneţi şi o să vă dezamorsez eu puţin înainte - dar solicitând acest lucru în contextul în 

care în 2013 erau cu totul altele datele problemei. Aş aprecia dacă doamna Niţă va fi 

foarte atentă la ceea ce spun pentru că o să-i cer şi dânsei un punct de vedere. Din analiza 

proiectului de hotărâre de astăzi reiese că: firma S.C.P.A Firon Bar-Nir îşi desfăşoară în 

prezent activitatea, menţionându-se în raportul de specialitate- un raport superficial, 

dacă-mi permiteţi- că au mai rămas foarte puţine, citez „ au mai rămas foarte puţine ore 

aferente serviciilor juridice ". Ce înseamnă acest „ foarte puţine "? Câte mai sunt? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 15, 

să vă răspund! 

Domnul consilier local Zaharia Răzvan Cristian: 15! Am înţeles! Bun! Fără a se 

face precizare referitor la numărul de ore, cum aţi precizat dumneavoastră acum, precum 
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şi luna când îl vor încheia. Adică, începem, în funcţie de ce? E greu să ceri votul 

Consiliului Local fără aceste date. Noi doar vă punem sub stiloul dumneavoastră, sau pix, 

vă punem puterea de-a începe un proiect, o colaborare cu o firmă terţă când vreţi 

dumneavoastră, în funcţie de ce interese aveţi dumneavoastră în justiţie? Mai departe, în 

articolul 1 nu se menţionează data la care vor fi achiziţionate serviciile juridice pentru 

anul 2022, având în vedere că în prezent această firmă încă îşi mai desfăsoară activitatea, 

după cum am spus. Se menţionează în raportul de audit public intern nr. 

186239/23 .11.2021, elaborat ca urmare a unei misiuni de audit ad-hoc, fără a fi anexat 

proiectul de hotărâre şi prezentat Consiliului Local spre analiză, pentru a se constata dacă 

sunt respectate recomandările . Adică, ce vreau să spun: noi nu ştim, nu avem act de 

activitatea acestei Case de Avocatură pe tot anul 2021, nu ştim la câte procese s-au 

înfiinţat, cu ce efectiv, nu avem un raport al orelor, nu ştim nimic despre această 

activitate, în schimb - astăzi - în contextul în care (fac o paranteză, nu ştiu, adică 

cunosc ... v-aţi exprimat chiar dumneavoastră într-o şedinţă vizavi de calitatea colegilor 

dumneavoastră din Primărie de la Departamentul Juridic) cu toate astea credeţi că este 

oportun, neştiind şi nevăzând ce efectiv a avut această Casă de Avocatură, să subminăm 

calitatea · şi implicarea colegilor noştri de la· Juridic? Asta în contexti.ll în care aveţi vreo 

26 de jurişti la DGASPC, din câte îmi aduc aminte, pe la Taxe şi Impozite la DVBL 

aveţi, conform contractului de audit, o supradimensionare a aparatului juridic - aşa scria 

la vremea aia acolo, nu ştiu . Totodata pentru a se lămuri Consiliul Local cu privire 

oportunitatea şi necesitatea achiziţionării serviciilor juridice şi de reprezentare, solicităm 

un raport, după cum am menţionat mai sus, un raport de activitate al firmei S.C.P.A Firon 

Bar-Nir pentru anul 2021 din care să rezulte: consultanţa juridică desfăşurată, număr 

puncte de vedere a cărui compartiment-serviciu-direcţie au fost destinate sau orice alte 

documente, numărul dosarelor aflate pe rolul instanţelor de judecată pentru care au fost 

împuterniciţi de către dumneavoastră ... (nu, eu pot să fac şi pauză, nu e o 

problemă!)„ .numărul dosarelor aflate pe rolul instanţei de judecată pentru care au fost 

împuterniciţi de Primarul Sectorului 2 să reprezinte Consiliul Local şi Primăria Sectorului 

2, numărul de termene la care au participat la fiecare dosar în parte, precum şi sentinţele 

civile din care să se constate dacă au solicitat, (atenţie, este foarte important pentru 

Consiliul Local), dacă aceştia au solicitat cheltuieli de judecată pe cale separată. În acest 

sens am vrea un act doveditor, împuternicire avocaţială, conform Legii 51/1995 privind 

organizarea şi executarea profesiei de avocat, precum şi numărul avocaţilor implicaţi în 

serviciile juridice desfăşurate . Adică, domnule primar, cunoaşteţi deja subiectul, ştiţi că şi 

la Consiliul General a fost aceeaşi discuţie vizavi de achiziţionarea acestor servicii de 

consultanţă. Cred că prin numărul de jurişti pe care-i aveţi la dispoziţie în cadrul 

primăriei cât şi în cele subordonate, am avea numărul suficient de jurişti. Vă întreb eu: se 

justifică acest contract? Bineînţeles, cu plusuri şi cu minusuri, şi aici menţionez 
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micşorarea numărului de ore astfel încât să ne încadrăm în nişte ore care să intre sub 

achiziţie directă, sunt lucruri care sunt sensibile şi uşor de pus la îndoială de către cei 

reticenţi , dar poate sunt nişte lucruri constructive pentru dumneavoastră, nu ştim 

deocamdată, dar asta vrem să aflăm. Nu credeţi că ar fi fost mai oportun să mai aduceţi 

doi-trei jurişti cu experienţă, care să suplineze această necesitate a acestui contract (să 

suplinească, scuze!) în contextul în care, tocmai dumneavoastră, vă luptaţi de ceva timp 

să măriţi salariile consilierilor dumneavoastră? Adică, decât să dăm banii pe un contract 

în plus ş i alţi consilieri, nu mai bine aducem nişte jurişti? Vă mulţumesc! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectornlui 2 al Municipiului Bucureşti: 

Da! Vă reamintesc că în mandatul anterior, administraţia condusă de PSD a încheiat un 

contract reciproc avantajos pentru Primăria Sectorului 2, dar mai ales avantajos pentru 

operatorul de salubritate. Când spun mai a les avantajos pentru operatorul de salubritate, 

operatorul de salubritate încasa 9,45 lei/persoană şi nu 7,11 lei/persoană, cum prevedea 

Consiliul General şi că în acea perioadă operatorul de salubritate câştiga litigii cu 

Primăria Sectorului 2 şi că ceea ce am urmărit în acest moment a fost să stabilizăm 

cumva şi să reprezentăm, zic eu din punct de vedere a Legii Salubrităţii , cu c ineva care să 

aiba experienţă-în-astfel de procese şi să ne reprezinte-cu-cel mai bun know=how-şi cred 

eu că am reuşit. Pentru că în acest an 2021 pe lângă faptul că Primăria Sectorului 2 a 

plătit pentru fiecare persoană, în loc să plătească 9,45 lei cât a plătit PSD-ul, noi am plătit 

7, 11 lei, am câştigat toate procesele intentate de către operatorul de salubritate, fiind 

reprezentaţi de către o firmă de avocatură care ne-a ajutat. Da, am cheltuit aproape 

130.000 lei sau atâta este contractul, nici nu ştiu exact care au fost plăţile până la final. 

Au fost cheltuieli de 130.000 lei, dar am câştigat şi n-am plătit către operatorul de 

salubritate peste 9.000.000 de lei şi vă reamintesc, pentru că ştiţi foarte bine şi din 

Consiliul General, că există o discuţie cu operatorul de depozitare de deşeuri, cu care nu 

ne aflăm chiar într-o situaţie bună. Vă reamintiţi cum au venit cei de la acea firmă să 

ameninţe consilierii cu dosare penale. Au venit aici nişte oameni care au nişte avocaţi cu 

salarii de 6, 7, 8, 10 ori mai mari decât orice consilier juridic şi cred eu că Sectorul 2 

merită să fie reprezentat de nişte oameni care cunosc în detaliu Legea Salubrizării , Legea 

Achiziţiilor Publice şi care pot să reprezinte Sectorul 2 în procese cu companii care au 

bugete de zeci, de sute de milioane de euro ş i care-şi permit avocaţi foarte, foarte buni. 

Da, în acest caz al salubrităţii - ştim foarte bine că salubritatea este un domeniu 

complicat ş i destul ele nişat - avem nevoie de oameni care să înţeleagă bine şi să 

cunoască bine legea şi să aibă rezultate în justiţie, cum am şi avut în anul 202 1. 

Mulţumesc! 

Domnul consilier local Matei Vasile- Silviu, preşedinte de şedintă: Vă rog, domnule 

Zaharia! 

13 vil.Al 
spre neschim~:\rc 
$~.C~EŢ~_fţ __ 

. . -- -- -



Domnul consilier local Zaharia Răzvan Cristian: Vă mulţumesc, domnule 

preşedinte ! Vă mulţumesc pentru răspunsul amplu, domnule primar! Observ că duceţi 

discuţia doar şi numai în zona salubrităţii , ceea ce mă face să înţeleg că această Casă de 

Avocatură a acţionat, înţeleg, în procesele pe salubritate, cel puţin asta reiese de la 

dumneavoastră. Acum nu am înţeles . .. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: În 

aceasta hotărâre de consiliu este vorba de servicii juridice pentru salubritate. Credeam că 

despre asta vorbim. Mă scuzaţi! 

Domnul consilier local Zaharia Răzvan Cristian: Corect! Eu nu înţelegeam de ce 

vorbiţi doar şi numai de fosta Casă de Avocatură, nu am ştiut că v-a reprezentat doar şi 

numai în procese de salubritate, asta conchideam vizavi de cele spuse de dumneavoastră. 

Ce nu înţeleg eu este de ce faceţi referire la . . . de ce vreţi să aduceţi în prim-plan expertiza 

acestei Case de Avocatură şi nu înţeleg cum aparatul dumneavoastră juridic nu are 

rezultate cel puţin apropiate de această Casă de Avocatură, în condiţiile în care este sub 

coordonarea dumneavoastră. Vreţi, în direct, să-i faceţi incompetenţi pe colegii noştri sau 

nu au expertiză în zona aia? Ce vreţi să spuneţi? 

· · Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşi.i : În 

zona salubrizării este foarte clar că e nevoie de mult mai multă experienţă decât au 

colegii noştri din Departamentul Juridic. Legea salubrizării este o lege foarte complicată. 

Salubrizarea în sine este foarte, foarte complexă. În aceste litigii, în care repet, sunt nişte 

avocaţi cu nişte salarii foarte mari, de partea cealaltă, avem nevoie de cineva care chiar se 

pricepe să ne reprezinte. Mulţumesc! 

Domnul consilier local Zaharia Răzvan - Cristian: Ştiţi ce mi-am amintit acum? 

Când a fost aceea şedinţă în care într-adevăr am fost ameninţaţi de avocaţii acelei 

companii, mi-aduc aminte că aţi plecat împreună cu doamna aceea pe uşă ... 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Cred că doamna a plecat după mine! 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Nu înţeleg ce 

justifică acest lucru. Domnul Iliescu vă rog. 

Domnul consilier local Zaharia Răzvan - Cristian: Ca să închid, mă scuzaţi puţin 

domnule Iliescu vom primi acel raport care l-am solicitat, doamna Niţă? 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : 

Solicitaţi-l vă rog în mod oficial. 

Domnul consilier local Zaharia Răzvan - Cristian: O să-l solicităm şi scris. 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Vă rog domnule 

Iliescu, continuaţi. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin- Cristinei: Deci, domnule primar să 

înţeleg că această finnă de prestări, de consultanţă şi asistenţă juridică va reprezenta 
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primăria doar pentru salubrizare, dacă dumneavoastră veţi avea nişte dosare penale vă vor 

apăra şi pe dumneavoastră , această firmă de avocatură? 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Dacă aţi citit hotărârea de consiliu .. . 

Domnul consilier local Iliescu Constantin- Cristinei: Am citit-o bineînţeles, eu am 

pus o întrebare. 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : 

Am înţeles , ştiu dar lăsaţi-mă şi pe mine atunci să fiu retoric. Dacă aţi citit această 

hotărâre de consiliu aţi vedea că este vorba de litigiile generate de serviciul public de 

salubrizare. Aşa cum, în cazul în care consilierii locali ar putea fi daţi în judecată în scop 

patrimonial, de către oricine, o firmă de orice fel de gen, cum s-a întâmplat la Consiliul 

General, sunt convins că şi consilierii locali şi-ar dori să aibă cea mai bună reprezentare 

în instanţă, ş i da, este posibil ca în cazul în care această chemare în judecată se întâmplă 

pe salubrizare mă gândesc să folosim servicii de cea mai bună calitate inclusiv pentru 

consilierii locali şi da şi pentru primar, dar nu a apărut până acum! 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Vă rog domnule 

Zaharia. 

Domnul consilier local Zaharia Răzvan - Cristian: Acum că aţi făcut aceste 

precizări mă văd obligat să vă întreb, stimate domnule primar, această Casă de Avocatură 

v-a reprezentat sau v-a sfătuit ş i împotriva ... şi în cazul dosarului privind anularea 

hotărârii HCL privind comisiile de specialitate, adică cumva această Casă de Avocatură a 

lucrat ş i împotriva consilierilor? 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Nu. 

Domnul consilier local Zaharia Răzvan - Cristian: Vă mulţumesc. 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă : Bun, aş vrea să 

înţeleg exact legat de amendament, domnule Săftoiu o să vă rog să mai daţi o dată citire 

amendamentului, înţeleg că are legătură cu articolul numărul 1 şi vă rog să mai daţi o 

dată citire ca să putem„. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin- Cristinei: Cred că l-a uitat. .. 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă : Domnul Iliescu, 

lăsaţi- l pe domnul Săftoiu să vorbească . 

Domnul consilier local Săftoiu Elwis Claudiu: Amendamentul grupului 

consilierilor PNL sună aşa : „ Cu excepţia serviciilor de reprezentare juridică prestate în 

virtutea altor contracte de asistenţă juridică aflate în derulare la data intrării în vigoare 

a prezentei hotărâri de consiliu local. " 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Aţi înţeles ? „. n-aţi înţeles, staţi că vă 

explică acum domnul primar. 
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Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Mulţumesc că 

aţi cerut şi cuvântul! 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : 

Este completarea art. 1 cu fraza citită de domnul Săftoiu. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin- Cristinei: Nu s-a înţeles, mă scuzaţi 

domnul preşedinte, dar nu s-a înţeles amendamentul, de ce punem amendamente cu două 

minute înainte de şedinţă şi nici măcar nu le avem fizic să le citim, să le interpretăm? 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Tocmai vi s-a 

citit amendamentul. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin- Cristinei: Mi se pare aşa, . .. să chemăm 

firma asta de avocatură să vedem, să ne apere în instanţă ... 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Mulţumesc 

domnule Iliescu, vă rog domnul Zaharia. 

Domnul consilier local Zaharia Răzvan - Cristian: Domnule primar, într-adevăr nu 

am multe cunoştinţe vizavi de juridic fiind puţin cam inginer, dar ce înţeleg eu din 

amendamentul domnului Săftoiu este că vă întrerupe oarecum cursivitatea contractelor 

d. N ? ' ? m trecut. u . .. greşrt. 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Dacă-mi daţi puţin ... 

Domnul consilier local Zaharia Răzvan - Cristian: Vă rog, să lămurim şi pe mine şi 

pe domnul Săftoiu în acelaşi timp. 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: E 

vorba de clarificarea faptului că nu se face o dublă finanţare pentru aceleaşi servicii şi 

acest amendament spune că nu vor putea fi achiziţionate servicii juridice pentru acele 

servicii care sunt deja achiziţionate în baza unui alt contract, acest contract care există 

deja. Deci sensul acestui amendament este tocmai de a nu exista o dublă finanţare, asta 

este sensul amendamentului. 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Dacă nu mai 

sunt alte intervenţii o să supun la vot amendamentul grupului PNL. Domnul Panaitescu, 

domnul Constantin. Domnul Panaitescu? 

Domnul consilier local Panaitescu Andrei: Din păcate nu-mi merge aplicaţia, votez 

Da. 

Se supune la vot Amendamentul formulat de Grupul PNL la proiectul de lwtlirâre 

pentru aprobarea achiziţionării de servicii pentru activităţile juridice de consultanţă, de 

asistenţă şi/sau de reprezentare a Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti, Primăriei 

Sectorului 2, Primarului Sectorului 2 şi Consiliului Local al Sectorului 2 şi aprobat de 
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către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -15, NU - 2, ABŢ - 8, NU 

VOTEAZĂ - 1. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Albu Savel-Adrian, Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra E lena, 

Croitoru Angel, Matei Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pelegrini 

Marius- Ovidiu, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu E lwis

Claudiu. 

ÎMPOTRJVĂ: - Constantin Mihai , Pasciuc Paula. 

ABŢINERE: - Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Anghel Florin, 

Iordache Isabela Florina, Georgescu Elena- Daniela, Popescu Lenuta, Dincă Adrian, 

Zaharia Răzvan Cristian. 

NU VOTEAZĂ: - Enache Nicuţa. 

Se consemnează votul verbal al d-ului consilier local Panaitescu Tudor-Andrei: 

PENTRU. 

Se supune la vot ·punctul nr. 3, p.roiectul de hotărârecu amendament pentru 

aprobarea achiziţionării de servicii pentru activităţile juridice de consultanţă, de asistenţă 

şi/sau de reprezentare a Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti, Primăriei Sectorului 2, 

Primarului Sectorului 2 şi Consiliului Local al Sectorului 2 şi aprobat de către Consiliul 

Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA -15, NU - 1 O, ABŢ- 1, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Albu Savel- Adrian, Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, 

Croitoru Angel, Matei Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pelegrini 

Marius- Ovidiu, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis

Claudiu. 

ÎMPOTRJV Ă: - Anghel Florin, Constantin Mihai, Dincă Adrian , Enache Nicuţa, 

Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc 

Paula, Popescu Lenuta, , Zaharia Răzvan Cristian. 

ABŢINERE: - Iordache Isabela Florina. 

NU VOTEAZĂ: -

Domnul consilier local Zaharia Răzvan-Cristian: Domnule preşedinte, domnule 

primar, am vrut să treacă votul înainte de a vă face o nouă solicitare, ca să nu influenţăm 

votul colegilor. Rugămintea mea este, vă poate ajuta cineva ,că bănuiesc că nu ştiţi pe de 

rost, un număr de dosar în care această firmă a reprezentat primăria? 
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Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Sunt mai multe dosare. 

Domnul consi lier local Zaharia Răzvan-Cristian: Un exemplu, unul, oricare ar fi 

acesta. 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: O 

să putem să vă transmitem, bănuiesc că o să faceţi o listă de cereri şi o să vă răspundem 

la ele. Pot să vă spun aşa, dacă scopul este unul informativ pot să vă răspund aşa. Această 

firmă a reprezentat în mai multe litigii , dacă nu mă înşel sunt nouă litigii pe care 

operatorul de salubritate le-a deschis pentru a executa silit Primăria Sectorului 2 să 

plătească diferenţa între 7,11 şi 9,45. Pentru fiecare dintre aceste procese această firmă de 

avocatură a lucrat, pentru că mai există încă şi vreo câteva dar aici sunt cel puţin 9 

procese diferite. 

Este prezentat punctul nr.4, proiectul de hotărâre privind încheierea contractului 

de parteneriat pentru formarea profesională a elevilor prin învăţământul dual între 

operatorul economic Societatea Altex România SRL. Liceul Tehnologic Nikola Tesla şi 

Primăria Sectorului 2; 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Proiectul 

numărul 4 de pe ordinea de zi. Dacă nu avem intervenţii o să supunem la vot. Vă rog daţi 

drumul la vot. Doamna Catone, domnul Feroiu, vă rog votul. 

Se supune la vot punctul nr.4, proiectul de hotărâre privind încheierea contractului 

de parteneriat pentru formarea profesională a elevilor prin învăţământul dual între 

operatorul economic Societatea Altex România SRL. Liceul Tehnologic Nikola Tesla şi 

Primăria Sectorului 2 şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: 

DA -26, NU - O, ABŢ - O, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Albu Savel- Adrian, Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, 

Croitoru Angel, Matei Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pelegrini 

Marius- Ovidiu, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis

Claudiu, Anghel Florin, Constantin Mihai, Dincă Adrian , Enache Nicuţa, Georgescu 

Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, 

Popescu Lenuta, , Zaharia Răzvan Cristian, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

VIL.Al 
spre neschim~arc 
_ ş_~_GR_ţJţ\_R_ 

18 



Este prezentat punctul nr.5, proiectul de lwtflrâre privind modificarea Hotărârii 

Consiliului Local al Sectorului 2 nr. 260/202 1 pentru aprobarea Regulamentului privind 

administrarea ş i exploatarea parcărilor de reşedinţă de pe raza Sectorului 2 al 

Municipiului Bucureşti. pentru; 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Da, s-a strecurat o greşeală pe care n-am remarcat-o în aprobarea anterioară a 

regulamentului de parcări , nu puteam face o rectificare simplă pentru că se schimba 

destul de mult sensul regulamentului. Art. 13 prevedea în loc de: persoanele cu handicap 

sunt scutite de la plata taxei, era trecut persoanele cu handicap locomotor, am scos 

cuvântul locomotor pentru că toate persoanele cu handicap să fie scutite de la plata taxei 

anuale pentru locul de parcare de reşedinţă, a fost o eroare care trebuie corectată în 

consiliu pentru că schimbă semnificativ sensul regulamentului. 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă : Vă rog domnule 

Iliescu. 

Duinnul consilier local Iliescu Constantin- Cristinei: Iv1ă bucur că domnul primar a 

ţinut cont de propunerea PSD-ului privind peroanele cu handicap, în sfârşit se pare că vă 

mai reveniţi aşa puţin după sărbători. 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Dacă nu sunt 

alte intervenţii vă rog daţi drumul la vot. 

Domnul consilier local Zaharia Răzvan-Cristian: Domnul preşedinte voiam la fel 

să aplaud intenţia de rectificare a domnului primar, doar că să nu ridicăm la cer 

normalitatea ş i asta era doar o obligaţie a Legii 448/2006, deci nu trebuie să aplaudăm 

ceva ce trebuia făcut în dreptul şi pentru persoanele cu dizabilităţi. 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Spuneţ i-i asta 

domnului Iliescu, nu nouă. 

Se supune la vot punctul nr. 5, proiectul de lwtflrâre privind modificarea Hotărârii 

Consiliului Local al Sectorului 2 nr. 260/202 1 pentru aprobarea Regulamentului privind 

administrarea şi exploatarea parcărilor de reşedinţă de pe raza Sectorului 2 al 

Municipiului Bucureşti şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul 

cvorum: DA -26, NU - O, ABŢ - O, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: Albu Savel- Adrian, Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, 

Croitoru Angel, Matei Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pelegrini 

Marius- Ovidiu, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis-
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Claudiu, Anghel Florin, Constantin Mihai, Dincă Adrian , Enache Nicuţa, Georgescu 

Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, 

Popescu Lenuta, , Zaharia Răzvan Cristian, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

V-am anunţat dinainte, că vom ţine şedinţele miercurea, vedeţi că şi azi e miercuri, le 

vom ţine miercurea, următoarea şedinţă va fi pe 26 ianuarie dacă nu mă înşel, dacă pică 

într-o miercuri. 

Domnul consilier local Matei Vasile-Silviu, preşedinte de şedinţă: Da, domnul 

Zaharia, în încheiere aveţi cuvântul. 

Domnul consilier local Zaharia Răzvan-Cristian: Da, nu gust ironia da îmi face .... , 

mă onorează. Domnule primar, ieri, în data de 11 ianuarie 2022 a apărut un articol în 

Hotnews, cu titlul: Parcul de distracjii din Parcul Tei va fi concesionat, primarul 

sectorului 2, chat: este o gaură neagră care a înghiţit douăzeci· şi ceva milioane de lei, 

după care urmează chiar vorbele dumneavoastră, puse sub ghilimele, citez, "Din punctul 

meu de vedere este evident că Primăria Sectorului 2 şi Administraţia Domeniului Public 

nu ştiu să se ocupe de un parc de distracţii şi nu administraţia publică trebuie să 

gestioneze un astfel de parc de distracţii. Tocmai din acest motiv o să lansăm în timpul 

anului 2022 o licitaţie pentru concesionarea acestui parc de distracţii. Să se ocupe de el în 

condiţiile stabilite de noi astfel încât să ne asigurăm că nu ajung eu în bâlci. Firme care 

ştiu să gestioneze acest parc de distracţii şi să facă profit din el". Vă întreb: De ce 

dumneavoastră admiteţi că nu aveţi expertiza necesară să administraţi un astfel de parc de 

distracţii? Doi, dacă vă propuneţi să-l daţi în concesionare de ce denigraţi prin spusele 

dumneavoastră acest parc şi totodată îi scadeţi preţul şi valoarea, având tocmai 

dumneavoastră această poziţie? Voiam să vă întreb, şi o a treia întrebare la care vreau să

mi răspundeţi doar cu da, spre confortul dumneavoastră, este dacă aveţi cunoştinţă că un 

coleg de-al dumneavoastră, foarte apropiat din USR ,cu care vă trageţi şi în poze , a stat 

la baza implementării acestui parc şi gestionează astfel de parcuri? 

Domnul Radu Mihaiu Nicolae, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Haideţi să le luăm pe rând. Este evident, din cifre că Primăria Sectorului 2 nu poate, nu 

ştie să gestioneze un parc de distracţii , pentru că administraţia publică nicăieri în lume nu 

se ocupă de un parc de distracţii. Unele lucruri le face mai bine privatul decât publicul şi 

acesta este unul dintre ele, administrarea unui parc de distracţii. În acest moment toate 

datele ne spun că el a fost prost proiectat şi că trebuie reproiectate măcar circuitele, dintre 

atracţiile parcului de distracţii. Din acest motiv probabil avem şi această gaură, pentru că 
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de la momentul la care a fost dat în folosinţă până astăzi costurile de întreţinere, de 

utilizare, de mentenanţă, minus încasări dau 20 de milioane. De 20 de milioane 

anvelopăm o grămadă de blocuri, facem grădiniţe, facem nu ştiu , o creşă de exemplu de 

11 O locuri care costă 22 de milioane, putem face foarte multe lucruri cu aceşti bani pe 

care bugetul local îi suportă de 5 ani de zile şi în acelaşi timp este foarte clar că este 

subutilizat acest parc, pentru că Primăria Sectorului 2, ADP, nu ştie şi nu are această 

atribuţie, nu a lucrat în afacerea cu parcuri de distracţii şi nu are de unde să ştie cum se 

gestionează un parc de distracţii. Asta nu înseamnă că parcul acesta de distracţii sub un 

management al unor oameni care ştiu cum funcţionează parcurile de distracţii nu poate 

avea success. Eu cred că poate avea succes dar trebuie să fie administrat de către cineva 

care ştie cum se face acest lucru. Licitaţia este serioasă, este o licitaţie mare, de asta o şi 

anunţ din timp ca lumea să ştie şi să se înscrie, totul va fi super transparent. Faptul că nu 

ştiu că cineva de la USR a lucrat pe undeva . .. . n-am idee despre ce spuneţi, dar USR-iştii 

lucrează peste tot, e normal, e posibil să existe cineva care a lucrat şi la implementare de 

parcuri de distracţii. 

Domnul consilier local Zaharia Răzvan-Cristian: Vă mulţumesc . 

Dornnul consilitr locâl Iv1atd Vasile-Silviu, preşedinte· de şedinţă: Bacă nu ·mai· 

sunt alte intervenţii o să declar şedinţa de astăzi închisă, mulţumim şi să aveţi un An Nou 

cu mai multe realizări şi mai multă răbdare. Mulţumesc. 

Nemaifiind înscrise alte probleme pe ordinea de zi, domnul preşedinte de şedinjă 

Matei Vasile - Silviu declară şedinţa închisă, la orele 17:00 drept pentru care s-a încheiat 

prezentul proces-verbal. 

. ' 
PREŞEDINTE PE ŞEDINŢ A,,„ . ' .. · 
Matei Vasile. - Silvi~ ... 

. ' 
I ,• ' 

Prezentul proces - verbal a fost aprobat cu următorul cvorum: _ - DA, _ - NU, _ - ABŢ., în 

şedinţa a Consiliului Local al Sectorului 2 din data de .2021. 
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